
Årsmöte Storstensuddens Bryggförening 2011-07-22 

 

Plats: Vid Storstensuddens brygga. 

 

Närvarande: Samtliga fastigheter förutom 2:43 (Tore Erkén) var närvarande. Se bilagt 

register.  

 

1. Mötets öppnande  

Lars Andersson hälsade alla välkomna till bryggföreningens årsmöte 2011. I samband 

med öppnandet hölls en tyst minut för Ivan Nordström pga hans bortgång.  

 

2. Kallelse till årsmötet 

Beslöts att kallelsen hade skett i vederbörlig ordning.  

 

3. Godkännande av dagordning 

Förslag till dagordning föredrogs och godkändes. 

 

4. Val av ordförande för mötet 

Lars Andersson valdes till ordförande för mötet. 

 

5. Val av sekreterare för mötet 

Ingrid Löfquist valdes till sekreterare för mötet. 

 

6. Val av två justeringsmän 

Karl-Rune Samuelsson och Peter Boström valdes att justera protokollet. 

 

7. Föregående årsmötesprotokoll 

Mötesordföranden föredrog kort info om de två styrelsemöten som hade genomförts 

under verksamhetsåret samt information från fjolårets årsmötesprotokoll. Mer info 

under punkten ”Övriga frågor”.   

 

8. Ekonomisk rapport för verksamhetsåret 

Rapporten biläggs. Angående teckningsrätt, se nedan. 

 

9. Fastställande av årsavgift 

Årsavgiften är 400 kr. Deltagande vid bomarbete inkl. övrigt arbete vår och höst ger 

återbetalning 200 kr/gång. 

 

10. Revisionsberättelse 

Revisor Karl-Rune Samuelsson föredrog revisionsberättelsen, där inga invändningar 



för hur styrelsen hade genomfört sitt arbete under verksamhetsåret framkom.  

 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Ansvarsfrihet för styrelsen bevijades för det gångna verksamhetsåret. 

 

12. Motioner 

Inga motioner hade inkommit till årsmötet. 

 

13. Val av styrelseledamöter 

Omval på: 

a. Lars Andersson, ordförande (teckningsrätt postgiro, bankgiro) 

b. Bertil Anderberg, kassör (teckningsrätt postgiro, bankgiro) 

c. Ingrid Löfquist, sekreterare 

d. Bo Eriksson, styrelseledamot 

e. Anders Nyberg, styrelseledamot 

 

14. Val av revisor och revisorssuppleant 

Kollar med Bertil 

 

15.  Val av valberedning 

Till valberedning för nästa års styrelse valdes Stig Nordin och Inga Lundberg. 

  

16. Övriga frågor 

a.    Om den nya bryggdelen 

Ordföranden redovisade bakgrund och nuvarande status kring planeringen av 

den nya bryggdelen. Under förra verksamhetsåret satte styrelsen upp ett 

projekt med Andes Nyberg som projektledare. I våras söktes tillstånd från 

Länsstyrelsen och Örnsköldsviks kommun och båda två beviljades och ingen 

överklagan mot tillstånden har gjorts. Samfälligheten har heller inget att erinra 

mot att bryggarbetet genomförs.   

I förberedelsearbetet ville projektet även ge information och få acceptans från 

de närmast liggande fastigheterna 2:09 och 2:10. På mötet kom kritik från 

Jörgen Nordström, 2:09, om att projekt och styrelse inte hade gett tillräcklig 

information förrän i ett sent skede. Acceptans gavs dock senare. Anders 

Grönlund, 2:54, tyckte också att informationen om projektet hade varit 

undermålig över tiden. Andreas Winroth, 2:10, hade inte givit acceptans och 

hade tidigare anfört ett antal skäl för detta. Däremot hade han inget att erinra 

mot den information som hade givits.  

Sammantaget framkom slutligen efter diskussion inga nya faktorer för att 

bygget ska starta, vilket i skrivande stund nu har gjorts.  

Ordföranden lovade att informationen kommer att bli bättre framöver. En 

policy för bryggområdet ska också tas fram. Se mer nedan.              

 



b. Policy för området kring bryggan 

Årsmötet besöt att ta fram en policy för hur strand/landområdet i anslutning 

till bryggorna ska användas och skötas.  Andreas Winroth fick årsmötets 

uppdrag att ta fram en sådan, som sedan ska skickas ut till samtliga 

medlemmar efter att ha föredragits styrelsen.    

 

c.    Försäkring av bryggområdet 

Ett försäkringsavtal har tecknats med Västernorrlands Båtförbund/Båtunionen. 

För stunden betalar vi en premie som motsvarar egendom upp till 100.000 kr. 

(kan komma att höjas). Ansvarsdelen motsvarar 69 kr/medlem. En 

medlemstidning skickas också ut till medlemmarna några gånger per år. Det 

finns också möjlighet för varje båtägare att försäkra sin båt via Båtunionen till 

en billig premie.        

 

d. Former för framtida årsmöten 

Värdskapet i samband med varje årsmöte tas bort. Tills vidare kommer 

årsmötet att hållas i slutet av juli nere vid bryggan. Planen är att samordna 

årsmöten med Storstensuddens samfällighet. 

   

e.    Om information 

Vi ska bli bättre på att löpande informera om vad som händer under 

verksamhetsåret. Beslöts att information ska skickas ut i första hand via mail 

minst två gånger per år och ska samordnas med Storstensuddens samfällighet. 

  

f.    Angående låsbar bom (samfällighet) 

Ett förslag på att installera en låsbar bom med kodlås på vägen ner till bryggan 

hänsköts till samfällighetsmötet, som senare beslöt att göra detta.   

 

g. Stadgar 

Reviderade stadgar (med anledning av relationen med Västernorrlands 

Båtförbund) biläggs protokollet. 

 

h. Medlemsregister 

Aktuellt medlemsregister biläggs protokollet. Om större ändringar sker 

kommer medlemsregistret att biläggas i samband med 

informationstidpunkterna.  

 

17. Avslutning 

Ordföranden tackade alla för ett engagerande årsmöte och vi avslutade med en kopp 

kaffe och lite fikabröd.   

 

 



Vid protokollet 2011-09-20 

 

Lars Andersson 

 

 

Justerat      

 

Karl-Rune Samuelsson     Peter Boström

  

 


